
Att notera efter genomläsning av TD-rapporter 2024 

 

20–21/1 ISM mångkamp Turebergs FK SM-tävling Lars Danielsson 

TL: Göran Kero 
TA: Easyrecord 

• Mycket väl genomförd tävling. 

• Liverapporteringen via Easyrecord drabbades av en del avbrott p g a hög belastning. 
Domarinsatser att uppmärksamma: Marcus Julin (tävlingssekreterare). 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

16–18/2 ISM IF Göta SM-tävling Anna Palmerius 

TL: Jonas Kirvall 
TA: Easyrecord 

• Skylt med påminnelse om avprickning vid nummerlappsuthämtningen. 

• Armbrott efter arm som fastnade i skarv mellan bromsmattorna efter målgång på 60m. 

• Olämpligt beteende från en tränare i samband med felaktig (ej vinkelrät) mätning av ett 
längdhopp. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Martin Florqvist sekretariat, Sofie Skoog speaker. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja. 
 

24–25/2 IJSM KFUM Örebro SM-tävling Claes Jurstrand 

TL: Börje Nordin 
TA: Webathletics 

• Bra hall, bra förberedelser, bra genomförande. 

• Enbart en person läste av målkamera. Under lördagen gav “målkamera 2” tider som var 
0,1s för bra. Åtgärdades till söndagen. Ett 60m-heat startades med återkallare istället för 
startpistol. Fyra löpare fick springa igen för chans till lilla q. 

• En bra speaker, men räckte inte till att uppmärksamma alla grenar. Kula/vikt hamnade ofta 
utanför fokus. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Jonathan Waern (tävlingssekreterare), Anton Östebo 
(grenledare längd-tresteg) 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

1–3/3 IVSM Varbergs GIF SM-tävling Mikael Romell 

TL: Per Svensson 
TA: Easyrecord 

• Dagsprogram och höjningsscheman (veterankommitténs rekommenderade) skulle behöva 
ses över och anpassas till den hall där tävlingen ska genomföras och de deltagare som är 
med. Nu drog höjd och stav ut rejält på tiden. 

• Alla målfoton lästes av på samma dator, vilket gjorde att det ibland (vid “svåravlästa” 
målfoton) kunde bli långt mellan starterna. 

• Många fick starta trots utebliven avprickning/upprop. 
Domarinsatser att uppmärksamma: Ingen nämnd. Alla bra. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

9–10/3 IUSM IFK Växjö SM-tävling Ola Josefsson 

TL: Martin Joabsson 
TA: Easyrecord 



• Några teknikgrenar delades upp i två pooler istället för att genomföras med kval+final (som 
det vid tidpunkten stod i SM-bestämmelserna). 

• Viktkastning genomfördes i intilliggande fotbollshall. 

• Smart lösning med plastkedjor, bland annat för att lotsa löpare åt rätt håll efter målgång. 

• Ett överklagande (mot gult kort för rörelse i startmomentet) avslogs av juryn. 

• Några aktiva tilläts delta trots missad avprickning. Dessa fick gult kort. 

• Ett kort avbrott i Easyrecord p g a överbelastning av systemet. Ett återkommande problem. 
Det vore bra om Easyrecord hade ett fält där orsak till gult kort kan skrivas in. 

• En riktigt fin SM-tävling med många deltagare, många personliga rekord, mycket folk på 
läktaren och ett skickligt speakerteam (David Stridfeldt, Emma Joabsson och Håkan 
Widlund). 

• Ett mindre missöde när sju av åtta finalister tvingades byta grop efter tre omgångar av F15 
längd. Löstes exemplariskt av tävlingsledare och domare. 

• En diskvalifikation för linjetramp kom till sekretariatets kännedom efter att resultat från 
loppet publicerats. 

• Arrangören, med stöd av TD, anser att SFIF borde tillhandahålla teknisk utrustning 
(exempelvis kameror för filmning av löpning i kurva + övertramp i längd/tresteg) av hög 
kvalitet till SM-tävlingar. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Två av många kunniga var Anton Bertilsson (löpningsledare) 
och Kalle Petterson (grenledare kula, vikt). 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

16/3 SM trail 80km Wisby ULF SM-tävling Laurent Leloup 

TL: Mikael Hasselrot 
TA: Race-ID, Geotracks 

• Ett välorganiserat evenemang med ett dedikerat team och många stödjande volontärer. 

• Tävlingen gav en del att tänka på för framtida trail-SM-arrangörer: 

• Tidtagningssystem bör kompletteras med tidtagningschip för att snabbt ge svar på vilka 
löpare som startat loppet. 

• Listan med löparnas utrustning bör delas upp i obligatorisk och rekommenderad 
utrustning. 

Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja, med förbehåll: Bättre lösning 
för tidtagningssystemet. 
 

27–28/4 SM 24h/100km/ 
Gång 35/20km 

Växjö LK SM-tävling Birger Fält 

TL: Erik Ahlrot 
TA: Mitt lopp, RaceResult 

• Mycket väl genomförd tävling. 

• Banan har använts för tidigare SM-lopp på ultradistans och fungerade även för 
gångtävlingar. (Cyklande domare blev lösningen på det långa banvarvet.) 

• En person som inte var SM-behörig fick en VSM-medalj. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

9/5 Lag-SM-kval Mölndals AIK, 
Sävedalens AIK, 
Ullevi FK 

SM-tävling Lars Danielsson 

TL: Ola Josefsson 
TA: Roster Athletics 



• Väl genomförd tävling. Inga anmärkningar. 

• M och K hoppade stav tillsammans på grund av regnprognos. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

11/5 Lag-SM-kval Västerås FK SM-tävling Andreas Thornell 

TL: Henrik Astfors 
TA: Webathletics 

• Kastburen är i dåligt skick. 

• Tävlingen genomfördes på ett bra sätt, med enbart små “missar” (exempelvis glömde man 
flytta häckarnas motvikter mellan kort och lång häck). 

Domarinsatser att uppmärksamma: Henrik Astfors, bra som tävlingsledare. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

18–19/5 NM Malmö AI NM/landskamp Thomas Eriksson 

TL: Annika Hovang 
TA: Easyrecord 

• I stort sett en väl genomförd tävling, men det uppstod en del diskussioner kring M 110m 
häck (p g a upplevda oklarheter om vilket lopp som var NM och vilket som var “extralopp”) 
och K 200m (där eltiden inte registrerade någon startimpuls i A-heatet). 

• 100m-loppen genomfördes i medvind på “bortre lång”. Mycket uppskattat av aktiva och 
tränare. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Annika Hovang, tävlingsledare. Jonas Boijertz, löpningsledare. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

25–26/5 Stafett-SM Upsala IF SM-tävling Mikael Romell 

TL: Anna Forsberg 
TA: Easyrecord 

• En väl genomförd tävling där juryn fick hantera två överklaganden (båda gällande trängning 
i samband med växling). Juryn ändrade löpningsledarens beslut om diskvalifikation i ett av 
fallen. 

• Seedning genomfördes av TD tillsammans med sekretariatet när det behövdes. 

• Ett flertal aktiva kom till call room med icke-regelrätt reklamtryck på byxresåren. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

31/5 Täby stavhoppsgala Täby IS WACT Challenger Anna Palmerius 

TL:  
TA:  
Domarinsatser att uppmärksamma: 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang:  
 

1/6 SM maraton Spårvägens FK 
Hässelby SK 

SM-tävling Stig Åhman 

TL: Christer Clefberg 
TA: Mika Timing 

• Väl genomförd tävling med mycket genomtänkt service till löpare (sjukvårdare, synliga 
displayer för mellantider, 17 vätskestationer, egen vätska som kunde lämnas in av 
elitstartfältet och som sedan transporterades till kontroller av arrangören, möjlighet att 
köpa energigel) och anpassningar till varm väderlek. 

• Call room för elitstartfältet. För övriga räknades uthämtad nummerlapp som avprickning. 



• Sex fasta speakerpositioner längs banan + speaker i bil som körde före täten. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

15/6 USM parafriidrott Upsala IF SM-tävling Marika Diurson 

TL: Linus Boyer 
TA: Easyrecord 

• En mycket liten SM-tävling som genomfördes “i skuggan av” det betydligt större Virtus-EM. 

• Första kontakten mellan TD och arrangör under samma vecka som tävlingen. 

• PM togs fram (TD+TA) sista dagarna inför tävlingen, då arrangören hänvisade till PM för 
Virtus-EM, som i sin tur innehöll mycket överflödig information. 

• Bra att tävlingen kommande år kommer att integreras i stora USM. 
Domarinsatser att uppmärksamma: Josefin Häggblom (call room). 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

15/6 Gång-SM (20/10km) Eskilstuna FI SM-tävling Per Måwe 

TL: Ulf Hallgren 
TA: Manuell tidtagning 

• Kortfattad information skickades ut direkt till deltagarna några dagar före loppet, men 
borde ha kompletterats med ett mer utförligt PM som publicerades på SM-hemsidan. 

• Ingen speaker eller högtalaranläggning användes. 

• Bra genomfört. Varvräkningsprotokoll fördes för varje gångare och varningar visades tydligt 
på tavla med magnetmarkeringar. 

Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

28–30/6 SM IK Orient SM-tävling Mats Svensson 

TL: Gustav Magnusson 
TA: Elite Timing (Webathletics för anmälan) 

• Mycket god framförhållning i planering och funktionärsrekrytering gav goda förutsättningar 
för lyckad tävling. Alla huvuddomare var klara sju månader före tävling. 

• TD på plats flera gånger under förberedelserna (januari: inbjudan/dagsprogram - mars: 
grenledarmöte - april: arenabesiktning - juni: tidsprogram/kvalgränser) 

• Förslag till tillägg/förtydliganden i SM-bestämmelserna: 1) Enbart en planka vid SM i 
tresteg: M 13m, K 11m. 2) Minimikrav på tillgängliga kastredskap (Jonas Mellblom, Anders 
Axlid har förslag). 3) Tydligt hur avprickning ska gå till vid fler än ett heat på 5000m. 4) Tillåt 
kort sprint/häck - t o m 200m - på bortre lång om det är praktiskt möjligt. 

• Arenan - inklusive gräsmattan - i mycket bra skick! 

• TA-systemet fungerade inte fullt ut. Manuella justeringar behövde göras vid ett 10-tal 
tillfällen. Liveresultaten fungerade inte från första start. Under fredagen kom också 
startlistorna sent till call room. 

• Avprickning fungerade bra, mycket tack vare placeringen i omedelbar anslutning till 
nummerlappshämtning, där funktionärer också informerade om vikten av avprickning. 
Trots detta var det en person som inte fick starta p.g.a. missad avprickning. 

• Nedlöpningslinje för 5000m (gruppstart) felplacerad. Sju löpares resultat ogiltigförklarades 
p.g.a. förkortad löpsträcka, men de fick behålla sina placeringar. 

• Dumt placerad tv-kamera på höjdhoppsställningen gjorde att ribban låg kvar på 
kamerastativet efter ett ogiltigt försök. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Gustav Magnusson, tävlingsledare. Ingvar Johansson, teknisk 
ledare. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 



 

12–14/7 JSM/USM/VSM 
mångkamp, 
JSM/USM gång 

Kils AIK SM-tävling Lena Brattgård 

TL: Hanna Westlund 
TA: Easyrecord 

• Kastplanen för diskus var inte besiktigad vid tävlingstillfället, men buren bedömdes av 
Anders Borgström i maj som säker för diskuskast av den längd man kan förvänta sig från 
mångkampare. 

• Tidsprogrammet fungerade utmärkt, med ett undantag: Stav (P17 och sedan P16), som 
startades med fördröjning p g a krångel med ställningen. 

• Liveresultat från sekreterare i varje gren. Vinduppgifter i längd lades in av sekretariatet 
efter avslutad gren. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Stefan Holm (speaker) 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

24/7 SM 10km Högby IF SM-tävling Per Månsson 

TL: Carl-Gustaf Nilsson 
TA: RFID Timing 

• Bana från tidigare millopp i Kalmar användes som grund, men bansträckningen justerades 
något för att öka andelen asfalt och ta bort gruspassager. Veckan före tävlingen uppstod en 
diskussion om startplats efter att tävlingsledaren (som också är banmätare) cyklat sträckan 
på nytt. Inga ändringar gjordes. Banmätningen från mars månad kvarstod. 

• Stort antal efteranmälningar på tävlingsdagen hanterades bra av arrangören. Det märks att 
föreningen är van lopparrangör - vältrimmad organisation. 

• 400m från starten korsar banan järnvägen (korsning med bommar). Trots synkning med 
Trafikverket gick bommarna ned innan löparna kom fram till korsningen, vilket föranledde 
en omstart nio minuter efter första startskottet. 

• Publikvänlig bana och mycket folk längs banan “mitt i stan” gav en härlig inramning. 
Loppets “stjärnor” presenterades av speaker på en scen strax före start. 

• Resultatrapporteringen fungerade bra, tack vare genomtänkta backupsystem om något 
tidtagningschip skulle krångla. 

• Periodvis var det trångt i området omedelbart efter mållinjen, då löpare som tagit ut sig 
blev liggande “där de var”. 

Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

2–4/8 JSM/USM Turebergs FK SM-tävling Göran Kero 

TL: Marika Diurson 
TA: Easyrecord 

• En mycket väl genomförd tävling med många kompetenta domare. 

• En trång sektor är tiden det tar att genomföra långa kast. 
Domarinsatser att uppmärksamma: Marika Diurson (tävlingsledare), Christer Ludvik (teknisk 
ledare), Lisa Englund (tävlingssekreterare), Henrik Jensen (eltidtagare) 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

2–4/8 VSM  IF Göta Karlstad SM-tävling - 

Ingen teknisk delegat utsågs. Veterankommittén stöttade arrangören. 
 

9–11/8 USM Ljungby FIK SM-tävling Kjell Ahnstedt 

TL: Maria Jansson 



TA: Easyrecord 

• Gott om tält för regnskydd visade sig vara viktigt, då vädret inte var på arrangörens eller 
deltagarnas sida under helgen. 

• Startpistolen gav enbart en startimpuls till två olika tidtagningssystem. Detta bör justeras 
inför nästa år, då klubben arrangerar SM-tävling på nytt. 

• Juryn avslog ett överklagande om diskning i sprintlopp, då bildbevis fanns att tillgå. 

• Några aktiva tilläts inte starta p g a missad avprickning. 

• Mycket beröm till arrangörens förarbete! 
Domarinsatser att uppmärksamma: Tävlingsledaren Maria Jansson samt grenledarna Anton 
Bertilsson, Jörgen Alm, Martin Joabsson och Calle Pettersson. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja. 
 

17/8 Lag-SM-final Spårvägens FK 
Turebergs FK 
Hässelby SK 

SM-tävling Thomas Eriksson 

TL:  
TA:  
Domarinsatser att uppmärksamma: 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang:  
 

21/8 Folksam Grand Prix IK Ymer WACT Challenger - 

Ingen teknisk delegat utsågs. 
 

7/9 SM trail 36km Hälle IF SM-tävling Per Måwe 

TL: Christian Persson 
TA: Race-ID (anmälan), RaceResult (tidtagning) 

• Inbjudan och PM publicerades utan att först godkännas av SFIF. 

• Bra resultatservice med tre mellantider (7, 18, 25km). Mycket tydlig uppmärkning av 
bansträckningen (två varv à 18km). Funktionärer vid vätskekontroller + kritisk vägkorsning 
+ ställen där det kunde vara möjligt att lockas ta en genväg. Supportzon vid varvning, då 
andra vätskekontroller låg svårtillgängligt. 

• Beredskap för att genomföra ett kortare lopp (1 varv) för de äldsta veteranklasserna då 
prognosen varnade för höga temperaturer. PM kompletterades ett par dagar före loppet 
med värmerelaterad information. 

• Information om obligatorisk utrustning skulle ha behövt vara tydligare. Kanske något tillägg 
i SM-bestämmelserna om anpassningar till hög temperatur. 

Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

7/9 SM halvmaraton Hässelby SK 
Spårvägens FK 
Turebergs FK 

SM-tävling Jan-Erik Ramström 

TL: Louise Fredriksson 
TA: ? 

• Väletablerad tävling och bana, så stor del av förberedelserna gick “på rutin”. 

• Sju vätskekontroller och möjlighet att ha egen support vid samtliga vätskekontroller +/- 
200m. Kompletterades med duschar längs banan, då det var en varm dag. 

• Stökigt att genomföra VSM i ett lopp med många olika startgrupper. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja, med förbehåll: VSM-klasserna 
bör inte genomföras i ett lopp av denna storlek (18 000 anmälda). 



 

8/9 Lag-USM Västerås FK SM-tävling Jonas Essman 

TL: Henrik Astfors 
TA: Webathletics 

• Inget att anmärka på gällande tävlingsgenomförandet. 

• Kastburen på huvudarenan är i dåligt skick, så slägga flyttades till Apalby, som har en bra 
bur. 

• Om Västerås (kommun+förening) vill arrangera större SM-tävlingar i framtiden kommer en 
modernisering av både arena och kringutrymmen behövas. 

Domarinsatser att uppmärksamma: Matilda Eriksson, domare i kula och spjut. 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja, med förbehåll: Arenan håller 
inte måttet för SM-tävling i dagsläget. Både tävlingsarenan och de omkringliggande faciliteterna är 
slitna. 
 

26–27/10 Terräng-SM IHKP Huksvarna SM-tävling Bertil Sundin 

TL: Anders Grönvall 
TA: RaceID och RaceResult 

• Bertil medverkade i digitala möten en gång i månaden (en gång i veckan i oktober). Bertil 
var också på plats i maj för att, tillsammans med arrangören, ta fram den bansträckning 
som skulle gälla för 2km-varvet. Positivt att ha dialog kontinuerligt. 

• Banan gick nästan helt och hållet på gräs, och blev både utslagsgivande och uppskattad av 
löparna. Tre längre raksträckor på plant underlag varvades med kuperade avsnitt med flera 
följsamma svängar och en lång raksträcka i uppförsbacke. 

• Upprop/inpassering till start var välorganiserat. 

• Speakerteam med två personer där den ena kommenterade ute vid banan och den andra 
vid varvning/målgång varvat med intervjuer. 

• Totalt sett ett välorganiserat arrangemang med en energisk arbetsgrupp. 

• Vissa problem med anmälningssystemet (RaceID) som inte visade anmälda med födelseår 
och klubbtillhörighet. Det gick inte heller att urskilja vilken åldersklass deltagarna tillhörde i 
de startgrupper (USM+VSM) där flera klasser hade gemensam start. 

• Kommunikationen från SFIF gällande medaljer hade kunnat vara tydligare. 
Domarinsatser att uppmärksamma: - 
Skulle du rekommendera arrangören för framtida arrangemang: Ja 
 

 


